



MOLE REMOVAL

POST CARE

- Wash the area once or twice daily with a gentle soap
- Do not Scrub or pick at the site
- Three to five times a day apply white petroleum (Vaseline or Aquaphor) to the area
- You do not want a scab to form. In general, depending on the area, it is best to keep it covered. For patients who do not want to keep the area bandaged (i.e. facial sites), it is even more important to keep a coating of ointment on the site. The area will become more red for several days after the procedure. If the redness extends more than 1cm from the incision site please give us a call
- If a stitched is placed, we will have you come in for stitch removal 1-2 weeks after the procedure. If a dissolvable stitch was placed, this takes 2-3 weeks to dissolve.

If you have any question or unexpected concerns, please call 17811111



إزالة MOLE

الرعاية اللاحقة

- اغسل المنطقة المصابة مرة أو مرتين يوميًا بصابون لطيف
- يجب عدم فرك المنطقة
- ضع الزيت الأبيض (الفازلين أو الأكوافور) على المنطقة من ثلاث إلى خمس مرات يوميًا
- لا تريد أن تتكون قشرة. بشكل عام ، حسب المنطقة ، من الأفضل الاحتفاظ بها مغطى. بالنسبة للمرضى الذين لا يرغبون في إبقاء المنطقة ضمادة (أي مواقع الوجه) ، من المهم جدًا الاحتفاظ بطبقة من المرهم على الموقع. ستصبح المنطقة حمراء أكثر لعدة أيام بعد العملية. إذا امتد الاحمرار لأكثر من ١ سم من موقع الشق ، يرجى الاتصال بنا
- إذا تم وضع مخيط ، فسنطلب منك القدوم لإزالة الغرز بعد أسبوع إلى أسبوعين من الإجراء. إذا تم وضع غرزة قابلة للذوبان ، فإن ذلك يستغرق ٢-٣ أسابيع حتى تذوب.

إذا كان لديك أي سؤال أو مخاوف غير متوقعة ، يرجى الاتصال على ١٧٨١١١١١